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Protokół ustaleń posiedzenia nr 18/2019 Rady Architektury IT (RA IT) 24 lipca 2019 r.

A. Uczestnicy:
Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Andrzej Ręgowski zastępca kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. W posiedzeniu uczestniczyły następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC 
oraz osoby zaproszone do udziału w posiedzeniu Zespołu: 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja / 
Departament

1. Dariusz Bogucki – członek zespołu MSWiA

2. Roman Janczarek – członek zespołu MF

3. Mariusz Madejczyk – członek zespołu MC

4. Joanna Koba – członek zespołu PKO BP

5. Jolanta Serafin – członek zespołu NFZ

6. Robert Trętowski – członek zespołu KIR

7. Paweł Masiarz – członek zespołu NFZ

8. Krystyna Michalik – wsparcie administracyjne MC

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad:
1. Opiniowanie projektów:

 Cyfrowe udostępnienie zasobów nauki Uniwersytetu Technologiczno-Humanistycznego im. 
Kazimierza Pułaskiego w Radomiu

 Rozbudowa Systemu Punkt Informacyjny ds. Telekomunikacji
 E-faktury specjalizowane - rozbudowa Platformy Elektronicznego Fakturowania

C. Przebieg obrad.

Ad 1. Opiniowanie projektów.

Lp. Nazwa projektu Lider 
opiniowania w 
RA

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja 
RA

Przebieg głosowania

1 Cyfrowe udostępnienie 
zasobów nauki 
Uniwersytetu 
Technologiczno-
Humanistycznego im. 
Kazimierza Pułaskiego 
w Radomiu

Andrzej 
Ręgowski

Rada Architektury zaleca:
 Podanie na dalszym etapie (w studium wykonalności) 

szczegółowej charakterystyki zbiorów które mają być 
digitalizowane, okresu z którego pochodzą i korzyści 
jakie przyniesie ich digitalizacja,

 Dla KPI 1) do Celu 1, wskazanie właściwej metody 
pomiaru powiązanej z produktem końcowym projektu.

POZYTYWNA Liczba obecnych: 8
Głosujących:  7
Liczba głosów za:  7
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

2 Rozbudowa Systemu 
Punkt Informacyjny ds. 
Telekomunikacji

Dariusz 
Bogucki

Rada Architektury zaleca:
 Jednoznaczne przedstawienie kwestii związanych z 

transpozycją dyrektywy z dnia 11 grudnia 2018 r. nr 
2018/1972 ustanawiającej Europejski Kodeks Łączności 
Elektronicznej,

 Analizę adekwatności KPI w odniesieniu do celów i 
produktów projektu.

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WRPOWADZENI
A W NIM ZMIAN 
I UZUPEŁNIEŃ 
NA DLASZYM 
ETAPIE PRAC 
NAD PROJEKTEM 

Liczba obecnych: 9
Głosujących: 7
Liczba głosów za: 7
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0



2

3 E-faktury 
specjalizowane - 
rozbudowa Platformy 
Elektronicznego 
Fakturowania 

Paweł Masiarz Rada Architektury zaleca:
 Doprecyzowanie diagramów kooperacji i 

komponentów, ponieważ architektura przedstawiona 
w rozdziale 7 nie prezentuje architektury  rozwiązania 
dla proponowanej usługi generowania, przesyłania i 
odbierana faktur specjalizowanych,

 Wykazanie, że po planowanej rozbudowie rozwiązanie 
będzie skalowalne i elastyczne w stopniu 
zabezpieczającym przed ponoszeniem wysokich 
kosztów na modyfikacje w przyszłości. (Koszt obecnie 
proponowanej zmiany to ok. 25% wartości projektu 
PEF.),

 Uzasadnienie wysokich kosztów realizacji usługi w 
stosunku do liczby faktur planowanych do obsłużenia. 
(Wysoki koszt pojedynczej usługi.) Poziom kosztów 
może świadczyć, że architektura rozwiązania jest 
nieefektywna.

KONIECZNOŚĆ 
PONOWNEGO 
ZAOPINIOWANIA 
PO SPEŁNIENIU 
OKREŚLONYCH 
WYMOGÓW LUB 
W INNYM 
TERMINIE

Liczba obecnych: 8
Głosujących: 7
Liczba głosów za: 7
Liczba głosów przeciw: 0
Wstrzymało się: 0

Zastępca Kierownika Zespołu

Podpis cyfrowy

Andrzej Ręgowski
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